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PROTOKÓŁ  

z  XLIII SESJI RADY GMINY  BRĄSZEWICE, 

która odbyła się w dniu 23 marca 2018 roku 

w sali konferencyjnej przy Gminnej Bibliotece Publicznej w Brąszewicach 

 

Otwarcie obrad – godz. 1000, zamknięcie – godz. 1205. 

Na ustawowy stan rady – 15 Radnych, udział w obradach brało 14 Radnych – lista obecności w 

załączeniu do protokołu. Nieobecni: Radna Bożena Łuszczek. 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy – Radny Adam Sowizdrzał. 

 

W obradach udział brali: 

Wójt Gminy – Karol Misiak 

Sekretarz Gminy – Agnieszka Drzazga 

Skarbnik Gminy – Krzesisława Kamińska 

Komendant Komisariatu Policji w Błaszkach – Tomasz Jamiński 

Radca Prawny – Andrzej Frontczak 

Kierownik Ref. OSSIO w UG Brąszewice – Teresa Gałązka 

Kierownik GOPS w Brąszewicach- Teresa Płucienniczak 

 

PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie obrad XLIII sesji Rady Gminy. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XLII sesji Rady Gminy.   
4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Gminy Brąszewice. 
7. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny za 2017 rok. 
8. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie  oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Gminie Brąszewice za 2017 rok. 
9. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Brąszewicach za 2017 rok. 
10. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Gminie Brąszewice w roku 2017. 
11. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 

Brąszewice w roku 2017. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Gminie Brąszewice na rok 2018. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w 

Gminie Brąszewice na rok 2018.  
14. Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 

interdyscyplinarnego w Gminie Brąszewice oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania. 
15. Sprawozdanie z udzielonych dotacji celowych na dofinansowanie budowy studni wierconych  i 

przyłączy kanalizacyjnych do nieruchomości położonych na terenie Gminy Brąszewice za rok 
2017.  

16. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Brąszewice z organizacjami 
pozarządowymi.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie określenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt w Gminie Brąszewice na rok 2018.  

18. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania oraz trybu przeprowadzania 
kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji udzielanych z budżetu Gminy 
Brąszewice dla publicznych i niepublicznych: szkół, przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w 
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szkołach podstawowych oraz innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych przez 
osoby fizyczne i osoby prawne niebędące jednostkami samorządu terytorialnego. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie funduszu sołeckiego. 
20. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku 
kalendarzowym, w którym kończą 6 lat, w przedszkolu i oddziałach przedszkolnych w szkołach 
podstawowych prowadzonych przez Gminę Brąszewice.  

21. Podjęcie uchwały w sprawie podziału Gminy Brąszewice  na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic 
i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie podziału Gminy Brąszewice  na obwody głosowania. 
23. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu określającego szczegółowe zasady, tryb 

przyznawania i pozbawiania oraz rodzaje i wysokość stypendiów sportowych, nagród i 
wyróżnień dla osób fizycznych za osiągnięte wyniki sportowe.  

24. Sprawy różne. 
25. Zamknięcie obrad XLIII sesji Rady Gminy. 

 
Ad. 1  

Po stwierdzeniu prawomocności obrad na podstawie listy obecności, otwarcia obrad XLIII sesji Rady 

Gminy dokonał Przewodniczący Rady Adam Sowizdrzał. Powitał Radnych oraz zaproszonych gości 

biorących udział w obradach.  

Ad. 2   

Radny Jacek Piotrowski wyraził zdanie, że należy wykreślić z porządku punkt 19, gdyż podjęta w 

poprzednim roku uchwała obowiązuje również w latach następnych. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że dyskusja na ten temat zostanie przeprowadzona w 

odpowiednim punkcie. 

Przewodniczący Rady Gminy podał pod głosowanie porządek obrad. W głosowaniu wzięło udział 14 

Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem proponowanego porządku obrad głosowało 13 

Radnych, przeciwko 1 Radny (J. Piotrowski). Większością głosów Rada Gminy opowiedziała się za 

przyjęciem proponowanego porządku obrad. 

Ad. 3 

Przewodniczący Rady w związku z brakiem uwag, poddał pod głosowanie protokół z XLII sesji Rady 

Gminy. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem protokołu 

głosowało 13 Radnych, od głosu wstrzymał się 1 Radny (J. Piotrowski). Większością głosów Rada Gminy  

opowiedziała się za przyjęciem protokołu z XLII sesji Rady Gminy. 

Ad. 4   

W sprawozdaniu ze swojej działalności między sesjami w okresie od 20 lutego 2018 r. do 22 marca 

2018 r. Wójt Gminy poinformował, że: 

1. W dniu 21 lutego wycinano zakrzaczenia w m. Bukowiec (Bugaj). 

2. W dniu 22 lutego wycinano drzewa przy SP w Brąszewicach. 

3. W dniu 23 lutego uzupełniano dziury na drogach gminnych masą na zimno. 

4. W dniu 26 lutego usuwano awarię na oczyszczalni ścieków. 

5. W dniu 27 luty sprzątano przystanki autobusowe. 

6. W dniach 1-2 marca wykonywano prace konserwacyjne sprzętów gminnych. 

7. W dniach 5, 6, 7 marca wycinano zakrzaczenia przy drogach na terenie gminy. 

8. W dniu 12 marca usuwano awarię wody w m. Kurpie. 

9. W dniu 14 marca usuwano awarię wody w m. Zagóra. 

10. W dniu 15 marca prowadzono prace porządkowe na terenie hydroforni w Godynicach. 

11. W dniu 16 marca odmulano rów w m. Grabostaw. 
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12. W dniach 17, 18, 19 marca odśnieżano drogi gminne. 

13. W dniu 19 marca usuwano awarię na przepompowni ścieków w m. Brąszewice. 

14. Od 1 marca nastąpiła zmiana na stanowisku konserwatora oczyszczalni ścieków. Nowym 

konserwatorem jest Pan Hieronim Jasiak. 

15. W dniu 1 marca podpisano umowy na wykonanie dróg gminnych w m. Salamony, Brąszewice. 

ul. Kasztanowa, i w m. Godynice. Wykonawcą dróg będzie BUD TRANS Maria Karbowiak z 

Sieradza. 

16. W dniu 15 marca wystąpiła awaria gimbusa – koszt naprawy 4100,00 zł. 

17. W dniu 19 marca wystąpiła awaria autobusu Autosan – koszt naprawy 1470,00 zł. 

18. W dniu 24 marca w Starostwie Powiatowym odbędzie się impreza Stoły Wielkanocne. Naszą 

gminę reprezentować będzie Gminna Biblioteka Publiczna. 

19. W dniu 17 marca nasi Sołtysi brali udział w spotkaniu z okazji dnia Sołtysa zorganizowanym 

przez Starostę. 

 
Ad. 5 

Radny Grzegorz Kulig zapytał, czy ogłoszony został przetarg na dostawę tłucznia. 

Radny Józef Toruński zgłosił zły stan pobocza przy drodze powiatowej Trzcinka – Kamieniki oraz 

potrzebę równania dróg gminnych w miejscowościach Budy, Pokrzywniaki i Sowizdrzały. 

Wójt Gminy odczytał odpowiedź Dyrektora PZD na zgłaszane na poprzednich sesjach interpelacje 

dotyczące dróg powiatowych. Poinformował, że wysłane zostało również pismo do Starosty 

Sieradzkiego oraz Radnych Powiatowych z wnioskiem o interwencję w sprawie pogarszającego się 

stanu drogi na ul. Sieradzkiej.  Dodał, że przetarg na dostawę tłucznia zostanie wkrótce ogłoszony. 

Radny Józef Toruński interpelował o sfrezowanie nawierzchni na zakręcie drogi powiatowej w 

miejscowości Wiertelaki. 

Radny Jarosław Plichta zgłosił potrzebę naprawy drogi w miejscowości Zwierzyniec oraz uprzątnięcie 

gałęzi przy drodze powiatowej Czartoria – Godynice. Zapytał, czy wpłynęła odpowiedź na pismo dot. 

niskiego napięcia prądu w Zadębieńcu. 

Przewodniczący Rady Gminy zgłosił zły stan poboczy na skrzyżowaniu dróg powiatowych w Chajewie. 

Radna Dorota Lipka zgłosiła potrzebę naprawy drogi gminnej oraz potrzebę wykonania tabliczek 

(kierunkowskazów) wskazujących numerację budynków w miejscowości Błota. 

Radny Jacek Piotrowski poinformował, że pracownicy PZD wycięli gałęzie przy sali OSP w Żurawiu, ale 

ich nie zabrali. 

Radny Jerzy Ławniczak podziękował za wycięcie gałęzi przy ul. Starowiejskiej, które nie zostały 

zabrane. 

Radny Ryszard Kurzaj zgłosił zły stan poboczy na ul. Zabrodzie. 

Wójt Gminy poinformował, że gdy pogoda pozwoli będą prowadzone prace naprawcze na drogach, a 

interpelacje dotyczące dróg powiatowych zostaną przekazane do PZD. 

 

Ad. 6 

Komendant Komisariatu Policji w Błaszkach – Tomasz Jamiński podziękował za zaproszenie na sesję 

Rady Gminy oraz przedstawił informację o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie 

Gminy Brąszewice. Dodatkowo zwrócił się z prośbą o rozważenie możliwości wsparcia finansowego 

Komisariatu Policji w Błaszkach w zakupie nowego radiowozu. Dodał, że obecne radiowozy są 

intensywnie eksploatowane, a z podobną prośbą o wsparcie zwrócił się również do Gminy Błaszki i 

Gminy Wróblew. 

Wójt Gminy podziękował Komendantowi za przybycie, przedstawienie raportu, obecność 

dzielnicowego na dyżurach w Urzędzie Gminy w Brąszewicach oraz za codzienną współpracę i troskę o 
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bezpieczeństwo mieszkańców Gminy Brąszewice. Wyraził zdanie, że mimo skromnych funduszy zwróci 

się do Rady z prośbą o wsparcie w zakupie radiowozu. 

Radny Jerzy Ławniczak podziękował za współpracę Policji z jednostkami OSP. Zapytał o możliwość 

pozyskiwania zewnętrznych środków finansowych przez Policję tak, jak np. Państwowa Straż Pożarna. 

Komendant Komisariatu Policji w Błaszkach – Tomasz Jamiński poinformował, że Policja ma bardzo 

ograniczone możliwości korzystania z zewnętrznych źródeł finansowych. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował Komendantowi za przedstawienie raportu. 

 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że Radni w materiałach na sesję otrzymali sprawozdanie z 

realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny za 2017 rok. 

Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania. 

 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że Radni w materiałach na sesję otrzymali sprawozdanie z 

realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie  oraz Ochrony Ofiar Przemocy w 

Gminie Brąszewice za 2017 rok. 

Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania. 

 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że Radni w materiałach na sesję otrzymali sprawozdanie z 

działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Brąszewicach za 2017 rok. 

Radny Jacek Piotrowski zapytał czy w porównaniu z poprzednimi latami sytuacja się poprawia. 

Kierownik GOPS Teresa Płucienniczak poinformowała, że poprawia się sytuacja materialna 

podopiecznych GOPS, lecz potrzeba nadal dużo zaangażowania w pracę z podopiecznymi.  

Radny Jerzy Ławniczak zapytał, czy są sytuacje zwracania środków z programu „500+” przez 

mieszkańców. 

Kierownik GOPS Teresa Płucienniczak poinformowała, że w chwili obecnej nie ma takich sytuacji, leczy 

weryfikacja zatrudnienia i dochodów będzie następować przy składaniu kolejnych wniosków. 

Kierownik GOPS Teresa Płucienniczak rozdała Radnym informatory pt. „Stop przemocy”. 

Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania. 

 

Ad. 10 

Kierownik Referatu Organizacyjnego, Spraw Społecznych i Obywatelskich Teresa Gałązka 

przedstawiła sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Gminie Brąszewice w roku 2017. 

Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania. 

 

Ad. 11 

Kierownik Referatu Organizacyjnego, Spraw Społecznych i Obywatelskich Teresa Gałązka 

przedstawiła sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 

Brąszewice w roku 2017. 

Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania. 
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Ad. 12 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Brąszewice na rok 2018. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie. W 

głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 14 

Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XLIII/187/2018 z dnia 

23 marca 2018 r. w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Gminie Brąszewice na rok 2018. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 13 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Brąszewice na rok 2018. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie. W 

głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 14 

Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XLIII/188/2018 z dnia 

23 marca 2018 r. w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w 

Gminie Brąszewice na rok 2018. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 14 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i 

odwoływania członków Zespołu interdyscyplinarnego w Gminie Brąszewice oraz szczegółowych 

warunków jego funkcjonowania. 

Kierownik GOPS Teresa Płucienniczak poinformowała, że w przesłanym załączniku do projektu 

uchwały wkradł się błąd i w związku z tym rozdała prawidłową treść załącznika. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie. W 

głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 14 

Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XLIII/189/2018 z dnia 

23 marca 2018 r. w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 

interdyscyplinarnego w Gminie Brąszewice oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 15 

Sekretarz Gminy przedstawiła sprawozdanie z udzielonych dotacji celowych na dofinansowanie 

budowy studni wierconych  i przyłączy kanalizacyjnych do nieruchomości położonych na terenie Gminy 

Brąszewice za rok 2017. 

Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania. 

 

Ad. 16 

Kierownik Referatu Organizacyjnego, Spraw Społecznych i Obywatelskich Teresa Gałązka 

przedstawiła sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Brąszewice z organizacjami 

pozarządowymi. 
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Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania. 

Obrady opuścił Radny Jacek Piotrowski (11:15) 

 

Ad. 17 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt w Gminie Brąszewice na rok 2018. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie. W 

głosowaniu wzięło udział 13 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 13 

Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XLIII/190/2018 z dnia 

23 marca 2018 r. w sprawie określenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt w Gminie Brąszewice na rok 2018. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził 5 minut przerwy (11:20) 

 

Ad. 18 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i 

rozliczania oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji 

udzielanych z budżetu Gminy Brąszewice dla publicznych i niepublicznych: szkół, przedszkoli, 

oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz innych form wychowania przedszkolnego 

prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby prawne niebędące jednostkami samorządu terytorialnego. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie. W 

głosowaniu wzięło udział 13 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 13 

Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XLIII/191/2018 z dnia 

23 marca 2018 r. w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania oraz trybu przeprowadzania 

kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji udzielanych z budżetu Gminy Brąszewice 

dla publicznych i niepublicznych: szkół, przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych oraz innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych przez osoby fizyczne i 

osoby prawne niebędące jednostkami samorządu terytorialnego. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 19 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji Grzegorz Kulig odczytał protokół z posiedzenia Komisji 

Budżetu i Inwestycji, która zawnioskowała do Rady Gminy o niewyodrębnianie funduszu sołeckiego w 

roku 2019. 

Wójt Gminy ze względu na szereg planowanych inwestycji, zwrócił się do Radnych z prośbą o 

niewyodrębnianie funduszu sołeckiego. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek Komisji Budżetu i Inwestycji o 

niewyodrębnianie funduszu sołeckiego w roku 2019. W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych obecnych 

na sali obrad. Za przyjęciem wniosku głosowało 12 Radnych, od głosu wstrzymał się 1 Radny (J. 

Stawirej). Większością głosów Rada Gminy opowiedziała się za niewyodrębnianiem funduszu 

sołeckiego. 

Skarbnik Gminy rozdała Radnym projekt uchwały uwzględniający wniosek o niewyodrębnienie 

funduszu sołeckiego. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie funduszu sołeckiego. 
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Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie. W 

głosowaniu wzięło udział 13 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 12 

Radnych, od głosu wstrzymał się 1 Radny (J. Stawirej). Większością głosów Rada Gminy opowiedziała 

się za przyjęciem Uchwały Nr XLIII/192/2018 z dnia 23 marca 2018 r. w sprawie funduszu sołeckiego. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 20 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca 

roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat, w przedszkolu i oddziałach 

przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Brąszewice. 

Salę obrad chwilowo opuścił Radny Jarosław Plichta. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie. W 

głosowaniu wzięło udział 12 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 12 

Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XLIII/193/2018 z dnia 

23 marca 2018 r. w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego 

uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w 

którym kończą 6 lat, w przedszkolu i oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Brąszewice. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 21 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie podziału Gminy Brąszewice  na 

okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie. W 

głosowaniu wzięło udział 13 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 13 

Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XLIII/194/2018 z dnia 

23 marca 2018 r. w sprawie podziału Gminy Brąszewice  na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i 

numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 22 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie podziału Gminy Brąszewice na 

obwody głosowania. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie. W 

głosowaniu wzięło udział 13 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 13 

Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XLIII/195/2018 z dnia 

23 marca 2018 r. w sprawie podziału Gminy Brąszewice  na obwody głosowania. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 23 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu 

określającego szczegółowe zasady, tryb przyznawania i pozbawiania oraz rodzaje i wysokość 

stypendiów sportowych, nagród i wyróżnień dla osób fizycznych za osiągnięte wyniki sportowe. 
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Wójt Gminy przypomniał, że jest to zmiana uchwały zakwestionowanej przez Wojewódzki Sąd 

Administracyjny w Łodzi, a podjęcie uchwały jest konieczne, by mieć możliwość wspierania i 

nagradzania sportowców za ich osiągnięcia. Dodał, że zapisy uchwały będą sprawdzane przez Wydział 

Nadzoru ŁUW. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku innych uwag do projektu uchwały poddał ją pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 13 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr 

XLIII/196/2018 z dnia 23 marca 2018 r. w sprawie ustalenia Regulaminu określającego szczegółowe 

zasady, tryb przyznawania i pozbawiania oraz rodzaje i wysokość stypendiów sportowych, nagród i 

wyróżnień dla osób fizycznych za osiągnięte wyniki sportowe. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 24 

Wójt Gminy poinformował, że trwają prace projektowe nad zmianą wizerunku i estetyki centrum 

Brąszewic przy ul. Górnej i ul. Parkowej w ramach których planowane jest wykonanie oświetlenia i 

monitoringu oraz wymiana przystanku autobusowego, a także zagospodarowany zostanie skwerek 

zieleni, na którym pojawi się tablica pamiątkowa z okazji 100-lecia odzyskania przez Polskę 

niepodległości. Dodał, że odbyły się już wstępne rozmowy z artystą, który miałby wykonać taką tablicę. 

Wójt Gminy przekazał zaproszenie na wydarzenie pn. Tradycyjne Sieradzkie Stoły Wielkanocne 

organizowane w Starostwie Powiatowym w Sieradzu w dniu 24 marca 2018 r. 

Wójt Gminy złożył życzenia z okazji nadchodzących Świąt Wielkanocnych. 

Przewodniczący Doraźnej Komisji Statutowej Grzegorz Kulig odczytał protokół z posiedzenia Doraźnej 

Komisji Statutowej. Dodał, że zmiany ustaw dotyczące samorządów wprowadzone od lutego 2018, 

wprowadzają wiele nowości, które należy unormować w zapisach Statutu Gminy. Wyraził zdanie, że 

gdyby wcześniej Statut został opracowany, w chwili obecnej musiałby być ponownie zmieniany. 

Radny Grzegorz Kulig poinformował, że rębak, którego pracownicy PZD używają do sprzątania 

obciętych gałęzi uległ awarii, przez co chwilowo nie zostały one uprzątnięte. 

Radna Marzena Cichecka podziękowała za sprawne odśnieżanie dróg. 

Przewodniczący Rady Gminy złożył życzenia z okazji nadchodzących Świąt Wielkanocnych. 

 

Ad. 25 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady XLIII sesji Rady Gminy o godzinie 1205.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Przewodniczący Rady Gminy 

 

Adam Sowizdrzał 

Protokołował:  

S. Domagała 


